



My name is Sydney Holmes (she/her). I have been a Policy Officer at Women and Gender Equality Canada since February 2022.

I'm running with the Members for Change team in this election to help build a transparent, effective, and progressive union for myself, my coworkers, and all CAPE members.

Who am I?

- I have worked in gender-based violence policy for two years at Women and Gender Equality, and I am very passionate about my work.
- In 2017, I co-founded Defend Choice, an abortion rights advocacy group based in Ottawa, Ontario. Alongside Planned Parenthood Ottawa, and other abortion rights groups, we successfully petitioned the Ontario government to implement the Safe Access to Abortion Services Act. Since then, we have led the annual counterprotest to the March for Life on Parliament Hill each year.
- I have been the President of CAPE Local 510 since October 2022. In that role, I have realized the importance of having a national office that will defend our right to a safe and healthy workplace. Particularly given Covid-19, and the Return to Office mandate, it is imperative that we have elected officials who will fight for the safety of members.

What I'll do for CAPE if elected:

- I am running for CAPE to improve transparency, accountability, and democracy from the National office. I am passionate about improving the inclusion and involvement of members in the union.
- To do this, we need to hold more regular general meetings to consult with the membership on issues impacting the union, strengthen local tools and training resources, and demonstrate the benefits of union involvement.
- We all recognize that the Federal government is heading into a period of austerity. Given this, it is imperative that our union is strong and prepared to defend our rights, our jobs, and our pensions. To do this, I am ready to work hard

to improve membership involvement so that everyone can have a fair say in the future of our workplace.

I'm so excited for what we in Members for Change can accomplish over the next three years - we all deserve high standards of member-led union democracy, a union that knows how to fight and win, and justice for all equity-seeking members of CAPE.

Let's do this together! I look forward to your support and consideration in November.

In solidarity,

Sydney Holmes
Members for Change
Website: membersforchange.ca

Je m'appelle Sydney Holmes (elle). Je suis analyste de politique à Femmes et égalité des sexes Canada depuis février 2022.

Je me présente avec l'équipe des Membres pour le changement à cette élection pour aider à bâtir un syndicat transparent, efficace et progressiste pour moi, mes collègues et tous les membres de l'ACEP.

Qui suis-je ?

- Je travaille dans le domaine des politiques sur la violence fondée sur le sexe depuis deux ans à Femmes et égalité des sexes, et je suis très passionnée par mon travail.
- En 2017, j'ai cofondé Defend Choice, un groupe de défense du droit à l'avortement basé à Ottawa, en Ontario. Aux côtés de Planned Parenthood Ottawa, et d'autres groupes de défense du droit à l'avortement, nous avons réussi à demander au gouvernement de l'Ontario de mettre en œuvre la Loi sur l'accès sécuritaire aux services d'avortement. Depuis, nous menons chaque année la contre-manifestation de la Marche pour la vie sur la Colline du Parlement.
- Je suis président de la section locale 510 de l'ACEP depuis octobre 2022. À ce titre, j'ai réalisé l'importance d'avoir un bureau national qui défendra notre droit à un milieu de travail sain et sécuritaire. Particulièrement en raison de Covid-19 et du mandat de retour au bureau, il est impératif que nous ayons des représentants élus qui se battront pour la sécurité des membres.

Ce que je ferai pour l'ACEP si je suis élue :

- Je me présente à l'ACEP pour améliorer la transparence, la reddition de comptes et la démocratie au sein du bureau national. Je me passionne pour l'amélioration de l'inclusion et de la participation des membres dans le syndicat.

- Pour ce faire, nous devons tenir des assemblées générales de façon régulière afin de consulter les membres sur les questions qui touchent le syndicat, renforcer les outils et les ressources de formation des sections locales et démontrer les avantages de la participation syndicale.
- Nous reconnaissons tous que le gouvernement fédéral se dirige vers une période d'austérité. Dans ce contexte, il est impératif que notre syndicat soit fort et prêt à défendre nos droits, nos emplois et nos pensions. Pour ce faire, je suis prêt à travailler dur pour améliorer la participation des membres afin que chacun puisse avoir son mot à dire sur l'avenir dans nos milieux de travail.

Nous méritons tous des standards élevés de démocratie syndicale dirigée par les membres, un syndicat qui sait comment se battre et gagner, et la justice pour tous les membres de l'ACEP en quête d'équité.

Faisons-le ensemble ! Je compte sur votre appui et votre considération en novembre.

En toute solidarité,

Sydney Holmes

Membres pour le changement

Site d'internet: membersforchange.ca
